
Geachte Leden van de Commissie ZOCS


Mijn naam is Ofra Bolier Voorzitter van VTV TNEG, 

vanaf 1935 gevestigd aan de Daltonlaan 5. 

Directe buren van betrokkenen in dit Locatie onderzoek Kanaalweg


Ik spreek u vandaag toe namens 121 leden met hun gezinnen 

en tientallen kandidaatleden op de Groeiende wachtlijst.


Dank u voor deze gelegenheid waarbij wij  

1. Vragen, Zorgen en opmerkingen TAV Locatie Onderzoek Kanaalweg en  

OVERKOEPELEND Project Van Nelle Knoop


2 Daarnaast nemen wij  u mee in de BETEKENIS en BELANG  van een Volkstuin in 
het dagelijks leven.


Om mijn verhaal te ondersteunen, maak ik gebruik van twee visuals en uiteraard 
zal ik u alles doen toekomen na afloop van dit inspreek moment.


In vogelvlucht  maak ik u attent op de volgende punten waar wij tegen aan liepen 
het afgelopen jaar .

1. zijn niet geïnformeerd over de start van het onderzoek

2 Havenloods artikeltje

3 Veel inspanning en moeite om contact te krijgen met de Projectmanager.(s)   

   Initiatief ligt geheel aan onze zijde.


4 NIET GEZIEN ALS BELANGHEBBENDE 

- terwijl er hoe dan ook impact is zeker gezien het feit dat dit project onderhevig 

is aan scenario’s voor de Van Nelle Knoop en wij schokkend genoeg worden 
betiteld als ‘schuifruimte’.


- Om deze reden (dat wij niet als belanghebbende gezien worden ) worden wij pas 
ingelicht NADAT er besluiten zijn genomen. 


- ONDANKS HERHAALDELIJK verzoek, NIET voorzien van stukken en informatie.

Deze bijzondere en niet transparante werkwijze schijnt een interne afspraak te zijn 
Naar ik heb vernomen van de heer van der Gaaij.


U / de gemeente heeft hierbij niet de belangen van alle betrokkenen evenredig  
meegewogen.  

Met deze handelwijze wordt er ons inziens voorbij gegaan aan de beginselen van 
behoorlijk bestuur.


Inhoudelijk gezien worden er slechts 2 nota’s GENOEMD , MBT 
BESLUITVORMING De varianten en de keuze hiervoor zijn ondeugdelijk 
onderbouwd.




Wij missen de beleidsnota’s  en coalitie doelstellingen betrekking hebbend op 
Duurzaamheid, hitteplan, ecologie, educatie en Preventieve gezondheid.


Er wordt GEEN toezegging gedaan,  noch uitleg gegeven noch stukken overlegd 
voor onze Volkstuin (Tot Nut en Genoegen)  over afspraken tot 2035. (in 
tegenstelling tot de achterblijvers op de kanaalweg, waarover wij ook zeer 
ongerust zijn.)


Ook vragen wij ons af 

1 of alle varianten zijn voorgelegd aan het College?

In de brief aan het college d.d. 1 december 2020 wordt alleen gesproken over 
variant 1. ANDERE OPTIES NIET IN DE BRIEF


2 Wat is de rol van de wijkraad ? Een dubbelrol met een voorkeur ? Hebben zij alle 
partijen die ze vertegenwoordigen wel gehoord? Onduidelijk is of en hoe zij de 
belangen van alle partijen wel mee hebben genomen.


Landelijk zien we het drama van de Toeslagen-affaire en 

Lokaal  zien we De plannen en de manier van Communicatie rondom Recreatie 
oord Hoek van Holland

MET DEZE ERVARING : zeer grote en ernstige zorgen waarbij wij dankbaar zijn om 
deze vandaag met u te kunnen delen.


+++++++++++++++++

ONTZORGEN daarintegen doen we (en velen met ons)  op de semi openbare  
Volkstuin

Heel graag leid ik u Rond in deze groene Oase

Waarvan de evidentie extreem duidelijk is geworden tijdens deze lockdown 
maatregelen.

Sluit uw ogen, adem een keer in en uit en stelt u zich eens voor dat u de zon op uw 
gezicht voelt, met de voeten in het gras staat, de geur van bloemen ruikt en de 
tjilpende vogeltjes op de achtergrond hoort heel goed

U ervaart hoe u zich onmiddellijk ontspant ….

Dit is het Volkstuin Effect 

U kunt nu wel begrijpen dat de voordelen van het hebben van een Volkstuin zich  
Vertalen op diverse nivo’ s  naar verschillende domeinen van het dagelijks leven 

Mogelijk had u daar eerder nog niet bij stilgestaan


VOLKSTUIN

+ Verenigingen zijn de lijm van de samenleving, 

+ Daarnaast uitingen van doelen in het Coalitie akkoord

+ Op weg naar duurzaamheid / CoalitieAkkoord:


+   toename van 20 mHA groen

+   Afname van Co2 (vooral geen bomen kappen dan)




+ Maar op het gebied van gezondheid en reventie , deze dagen extra belangrijk: 
buiten Vitamine D , C Biologisch eten


+ Ontspannen en Ont-stressen, waardoor ook de eerstelijnszorg ONTZIEN  wordt

+ Zelfredzaamheid en zelfvoorzienend de overheid wil het graag, hier gebeurt het!


+ Kostenbesparend op andere voorzieningen als WMO ondersteuning, geen 
eenzaamheidsprogramma’ s noodzakelijk ‘ op de tuin’.


+ BIOdiversiteit, zeer belangrijk. Imker bijdrage

+ Het is voor veel gezinnen een reden om in de stad te blijven ; motor 

+ het is een afspiegeling van de samenleving


+ ZOCS= samenvatting van de volkstuin, al deze begrippen komen hier 
samen


Lieve mensen van deze commissies

Bedankt voor jullie oprechte aandacht het luisteren naar dit pleidooi


Laat dit een bijdrage zijn in het maken van een zuivere keuze en het ter 
verantwoording roepen van de projectmanagers en volksvertegenwoordigers.


Laten we de belangen van ALLE partijen OOK DE VOLKSTUIN VERENIGINGEN 
behartigen.


Laten we IN DEZE MAATSCHAPPELIJKE OPGAVE 

INCLUSIEF EN INTENSIEF SAMEN WERKEN, OM DE BESTE UITKOMST TE 
REALISEREN.  


WANT DE ROTTERDAMMERS, DAT ZIJN WIJ.


Hartelijk bedankt


Ofra Bolier,

Voorzitter Volkstuinvereniging Tot Nut en Genoegen



